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      ZZááppiiss  zz  88..  zzaasseeddáánníí    

ZZaassttuuppiitteellssttvvaa  mměěssttaa  ŽŽeelleezznnýý  BBrroodd  

kkoonnaannééhhoo  ddnnee  22..  1111..  22001155    

  

P ř í t o m n i : Eva Dvořáková  

Mgr. Tomáš Hartl  

Jitka Havlíková  

RNDr. Ludmila Infeldová  

André Jakubička  

Vladimír Kočí  

Akademický malíř Zdeněk Lhotský 

Ing. Miloslav Louma 

Mgr. František Lufinka  

MUDr. Irena Lufinková  

Ernesto Malafarina  

Mgr. Ivan Mališ 

PaedDr. Milada Motlíková  

    RNDr. Martin Smola  

 

 

O m l u v e n i : Mgr. Václav Horáček  

 

  

 

Program : 

    

1)    Zahájení       16:30   

2)    Kontrola plnění usnesení z 7. zasedání zastupitelstva města     

3)    Organizační záležitosti       

3.1)   Rozpočtová opatření č. 6/2015 

3.2)   OZV o místním poplatku za odpady 

3.3)   Malé náměstí – průběh projektových prací 
3.4)   Fond na zlepšení úrovně bydlení 

4)    Nemovitosti 

4.1)   Zřízení věcného břemene 

4.2)   Kupní smlouva - Terminál 

4.3)   Koupě pozemku ppč. 1443/3 a 1492/70 

4.4)   Přijetí daru 

5)    Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 

6)    Přehled usnesení 

7)    Závěr   
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1) Zahájení 

      

Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 

přivítáním přítomných. 

Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, je přítomno 14 

členů, omluven je pan poslanec Horáček, zastupitelstvo je schopno jednání a 

usnášení se.   

 

Předseda kontrolního výboru pan André Jakubička konstatoval, že nemá 

připomínky ke kontrole usnesení z minulého jednání zastupitelstva, ale že se 

kontrolní výbor domnívá, že usnesení rady města č. 355/15rm neodpovídá zákonu 

č. 128/2000 Sb., a doporučuje, aby se jím rada zabývala a zvážila jej.  

 

Mgr. Ivan Mališ: k dotazu kontrolního výboru z minulého zasedání jsme dávali 

písemné vyjádření. Mám za to, že dotaz kontrolního výboru šel navíc a KV trochu 

překročil své pravomoci, protože některými dodatečnými úkoly jej musí pověřit 

zastupitelstvo a musí se vyjádřit kontrolovaný, což nebylo učiněno.  

 

André Jakubička: nemyslím si, že kontrolní výbor překročil svou pravomoc. 

 

Ověřitelé minulého zápisu konstatovali, že neměli k zápisu připomínky. 

 

Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání paní PaedDr. Miladu 

Motlíkovou a Ing. Miloslava Loumu.  

   

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva 

města v předloženém znění  

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

  
2) Kontrola plnění usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva města       

 

Kontrolu plnění usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva města, konaného dne  

21.9.2015 přednesl tajemník Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení ze 7. zasedání 

zastupitelstva města. 

 

 

3) Organizační záležitosti 

 

3.1) Rozpočtová opatření č. 6/2015 

Předkládá paní Věra Sochorová, vedoucí finančního odboru 

 

Mgr. František Lufinka: rozpočtová opatření vyjadřují výčet příjmů a výdajů. U 

přijaté dotace na projekt Zvyšování kvality ve vzdělávání ZŠ Pelechovská je město 

pouze prostředníkem, dotace byla přeposlána na účet školy, byla čerpána ze dvou 

dotačních titulů. Výdaje na nákup pozemků na nádraží pro Terminál kryje vyšší 

příjem z prodeje pozemků a zapojení rezervy z minulých let. Vyšší příjem z prodeje 

dřeva, z poplatků za hrobová místa, z výplaty dividend SKS a z přijatých pojistných 

náhrad naopak snižuje zapojenou rezervu z minulých let. Vratka nevyčerpané dotace 

na radiostanice a nákup ochranných prostředků pro SDH, stejně jako nátěry 

na Bělišti snižuje výdaje na tuto činnost, jelikož nákup se podařil za nižší částku, než 

bylo původně dohodnuto. Snížení přijaté dotace na zateplení sportovní haly je také 

kompenzováno zapojením rezervy z minulých let. V rozpočtovém opatření byl 

vyčíslen příjem dotace na zateplení sportovní haly, nebyla však zohledněna 

skutečnost, že ve schváleném rozpočtu již bylo počítáno s částkou 1.400 tisíc na 

zateplení sportovní haly, proto se o tuto částku příjem dotace snižuje. Je to stejný 

systém jako přijetí dotace z Terminálu. Při financování výdajů na projektovou 

dokumentaci Greenway Jizera, na regeneraci panelových sídlišť Jiráskovo nábřeží, 

kde dojde k vybudování parkovacích míst a na vybavení IT infrastruktury pro 

Městský úřad, dochází k přesunu mezi paragrafy v rámci rozpočtu.  

PaedDr. Milada Motlíková: co zahrnují parkovací místa na Jiráskově nábřeží? 

Mgr. František Lufinka: jedná se o cestu za čp. 715 a současné parkoviště. 

Ing. Miloslav Louma: jaké jsou náklady na sokolovnu? 

Mgr. František Lufinka: celkové náklady byly přes 14 milionů korun, 11 milionů šlo 

z rozpočtu města. 

André Jakubička:  

 na vybavení infrastruktury jsou vyčleněny 2,900.000 Kč, s čím se počítá? 

 kolik peněz je na účtu? 

 

Mgr. Martin Řehák: ve vybavení IT infrastruktury jsou zahrnuty virtuální servery, 

UPS, skenovací linka na podatelně, GPS přijímač se softwarem a aktualizace.  

Věra Sochorová: stav na běžném účtu je 44,822.000 Kč, v rezervním fondu máme 

6,900.000 a ve fondu rozvoje bydlení jsou 3,673.483,- Kč.  
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PaedDr. Milada Motlíková: v jakém stadiu je Greenway Jizera? 

Mgr. František Lufinka: přepracovávají se další možnosti jak změnit šířku, probíhají 

jednání s Povodím Labe, zpracovává se projektová dokumentace. Jedna varianta je 

po levém břehu, další možností je přejít vodu pod stavidly a využít průmyslovou 

zónu a bývalou vlečku pro přejezd zpět na levý břeh, ale vše je zatím v jednání.  

Vladimír Kočí: původní příslib dotace na halu byl 7,500.000 Kč, proč se částka 

snížila? 

Mgr. František Lufinka: pozdržením se přišlo o dotaci, která byla přislíbena. Je to 

otázka předchozího vedení. 

Iva Bryknarová: byly chybné výměry v zateplení, musela se udělat nová projektová 

dokumentace a pak se řešilo, co s tím.  

 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtových opatření č. 6 za rok 

2015 
 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.2) OZV o místním poplatku za odpady 

Předkládá paní Věra Sochorová, vedoucí finančního odboru  

 

Mgr. Ivan Mališ: náklady na odpady se každým rokem mění, proto musí 

zastupitelstvo města schválit místní poplatek za odpady od 1.1.2016. Sazba poplatku 

se skládá ze dvou částí. První složku stanoví zastupitelstvo města a její maximální 

výše je 250,- Kč/osoba/kalendářní rok. Druhá složka vychází z nákladů na sběr a svoz 

netříděného komunálního odpadu za poslední ucelený rok, tj. pro nás rok 2014. 

Z toho se vypočítává sazba poplatku, která však nesmí překročit 750,- 

Kč/osoba/kalendářní rok. Tyto náklady byly celkem 3,779.868 Kč, při vydělení počtu 

subjektů, které platí za odpady, dostaneme 570,- Kč na jednoho poplatníka. Náklady 

na tříděný odpad činily celkem 898.414 korun, od toho je odečten příjem za tříděný 

odpad ve výši 733.419 Kč, který máme od společností jako např. Eko-Kom a další. Po 

vydělení počtem subjektů 6 626 je výsledná částka 24,90 Kč na jednoho poplatníka. 

Tato částka se do poplatku nebude zahrnovat, aby se občané motivovali ke třídění 

odpadu. Od roku 2002 je dluh na odpadech 3,779.000 Kč. Čekáme, že se sníží, někteří 

občané ještě nemají zaplaceno 2. pololetí a někteří neplatí vůbec.  
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Ing. Miloslav Louma: opravdu bylo směsného odpadu o 2 % méně a tříděného o 7 % 

více než v předchozím roce. Částka 25,- Kč na občana, kterou platí město, se mi líbí. 

V čl. 7 odst. 2 předložené OZV je věta včas nezaplacené nebo neodvedené poplatky 

nebo část těchto poplatků může správce poplatku zvýšit. Tato formulace je příliš 

měkká, zvažoval bych, dát tam penále. Ve vyhlášce přibyl článek, kde u dětí přechází 

poplatková povinnost na jejich zákonné zástupce. Na příště navrhuji zabývat se 

prominutím dluhu za odpady za minulé období nezletilým.  

Mgr. František Lufinka: částka od Eko-Komu bude letos nižší. 

Miloš Pala: snižují se odměny obcím, ale zapůjčují nám kontejnery. 

RNDr. Martin Smola: dávám podnět ke zvýšení kultury odpadového hospodářství. 

Je spousta prostor, kdy jsou odpady skladovány tak, že volně pobíhající psi pytle 

rozkoušou a roztahají po okolí. Viděl jsem kovové klece, do nichž se pytle s odpady 

dají umístit.  

Mgr. František Lufinka: takto jsme museli zareagovat u Penny, klec, která je zde 

umístěna, stála 20 tisíc korun.  Začneme je dávat do inkriminovaných míst. Začínáme 

mít problémy s odpady u kontejneru typu sedací souprava apod. Chystáme osvětu, 

abychom to řešili.  

Mgr. Ivan Mališ: do budoucna chceme na podnět SKS časově sladit svoz, aby byl 

pravidelný a likvidace proběhla co nejrychleji.  

André Jakubička: jsou města, která si svoz provádějí sama, náklady SKS jsou vysoké, 

naše TS vyjdou laciněji. Je dobře, že občané neplatí za tříděný odpad.  

Eva Dvořáková: žádám o umístění koše na psí exkrementy do blízkosti MŠ Sluníčko 

a zajištění pracovníků VPP na jejich úklid. 

PaedDr. Milada Motlíková: doporučuji vyřešit nevzhledné kontejnery na odpad 

v centru města jednou provždy zapuštěnými kontejnery a získat na ně peníze 

z nějakého dotačního titulu. 

Mgr. František Lufinka: zkušenosti se zapuštěnými kontejnery jsou dvojí, pokusíme 

se získat další informace. 

Mgr. Martin Řehák: na Jiráskově nábřeží je problém s podzemní vodou, ale můžeme 

se návrhem na umístění podzemních kontejnerů zabývat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 3/2015 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů s účinností od 1. 1. 2016 a stanoví místní 

poplatek za odpady ve výši 570 Kč 
 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 
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0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.3) Malé náměstí – průběh projektových prací 

Předkládá pí. Iva Bryknarová, vedoucí stavebního odboru 

 

Mgr. František Lufinka: je předložen souhrn časů, kdy se začalo o úpravě Malého 

náměstí mluvit. V roce 2013 byla podána žádost o vydání územního rozhodnutí. 

V listopadu téhož doku byla výzva k doplnění žádosti a v lednu 2014 bylo řízení 

zastaveno z důvodu nedoplnění podkladů a neodstranění vad žádosti. Druhý pokus 

žádosti o vydání rozhodnutí o umístění stavby byl v březnu 2014 a v listopadu bylo 

opět vydáno usnesení o zastavení řízení z důvodu nedoplnění podkladů a 

neodstranění vad žádosti. Za celý rok nebyl navrhovatel schopen odstranit vady 

žádosti, proto bylo řízení opakovaně zastaveno. Finanční náklady na 

architektonickou soutěž Malého náměstí činí 938.065,- Kč. Nynější stav je takový, že 

SČVaK má zájem přebudovat splaškovou vodu na Trávníkách a tlačí Město, aby si 

na své náklady vybudovalo dešťovou kanalizaci. Jedná se o tak rozlehlé území, že 

finanční pokrytí z rozpočtu města je odvážné. Mají snahu nás dotlačit do toho, 

abychom vybudovali úplně novou dešťovou kanalizaci s vyústěním do Jizery, 

nechtějí nás nechat napojit do stávajícího potrubí.  

 

Mgr. Martin Řehák: snažíme se dostat do OPŽP, kde je dotační titul i na dešťovou 

kanalizaci, která by byla uznatelným výdajem, ale není jasný výklad administrátorů. 

Pan Gajzler zpracovává projektovou dokumentaci, domluvíme s ním, aby v této 

práci pokračoval, a pokusíme se najít správného pomocníka, abychom se dostali do 

dotace.  

 

Mgr. František Lufinka: na Trávníkách je jediný bod na elektřinu pro veřejné 

osvětlení. Situace ohledně elektrického vedení do země je složitá, vlastník se brání, 

protože nadzemní el. vedení není starší než 20 let. Z tohoto důvodu by uložení do 

země šlo celé za Městem.  

 

Mgr. Ivan Mališ: proč nebyly 2x doplněny podklady k žádosti o vydání územního 

rozhodnutí o umístění stavby pro stavební úřad? 

 

Iva Bryknarová: nebylo to jen na SČVaKu, bylo to i na rozporu stanovisek dotčených 

orgánů, zejména na úseku památkové ochrany a životního prostředí a rozpory 

s požadavky správců inženýrských sítí. 

 

Mgr. Ivan Mališ: město tedy dělalo soutěž, za níž se vydala spousta peněz a pak 

nebyla snaha doplnit podklady? 
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André Jakubička: projekt jsme předali rozpracovaný, nedotažený, získali jsme dobré 

architekty, ale už ne tak dobré projektanty. Občany tyto dílčí problémy, které jsou 

součástí každého projektu, nezajímají, je na vás, jak si s tím poradíte. Čekal jsem 

prezentaci, jestli se Malý rynek někam posunul.  Je to investice města, projekt je 

v principu smysluplný a v podstatě před dokončením. Jde jen o razítka, rok jste na 

tom nic neudělali.  

 

Mgr. František Lufinka: Malý rynek jste nám předali ve stavu, kdy byl projekt 

zastaven. Měli jste přes rok na to, abyste projekt spustili. Jednou se vám to 

nepovedlo, podruhé se to opět nepovedlo, jelikož jste nedoplnili podklady. Snažíme 

se udělat dobrý základ, aby se s tím dalo pracovat. Teď je prioritou odvést vodu, aby 

to bylo vůbec schůdné. 

 

Akad. mal. Zdeněk Lhotský: architektonické zastoupení bylo naprosto 

reprezentativní, řešení, které se vysoutěžilo, bylo jediné schůdné. Že nebyly nejlepší 

projektanti, to se ovlivnit nedá. Projekt se táhne dlouho.  

 

Mgr. Ivan Mališ: teď je potřeba vyřešit technické věci a někam to posunout.   

 

Mgr. Tomáš Hartl: kdyby do Greenway bylo dáno takové úsilí jako do Malého 

náměstí a dotace byla ve výši 85 %, tak už by se na ní mohlo jezdit a obohatilo by to 

město.  

 

André Jakubička: za 4 roky se tady toho podařilo hodně, stavělo se, opravovalo, 

získalo se dost peněz. Využívali jsme dotace, byli jsme včas připraveni na akce.  

Greenway zadrhla na pozemcích, které jsou v exekuci, a tam je pořád. Tento projekt 

je téměř před dokončením, je třeba na něm pracovat. 

 

Mgr. František Lufinka: Malý rynek řešilo předchozí vedení 4 roky, předalo ho ve 

stavu, kdy byl zastaven, protože za celý rok nebylo schopno dodat podklady 

k zahájení řízení. Za rok, co jsem ve funkci, jsem musel dodělat Terminál, sportovní 

halu. Malým rynkem, se budeme zabývat, protože Trávníky a Malé náměstí jsou dvě 

místa, která jsou pro město důležitá.  

 

André Jakubička: mám za to, že návrh řešení Malého rynku je obecně kladně 

přijímán, ale bavíme se samozřejmě o variantě bez zasypání svahu, ten jsme opustili 

už před 2 roky.  

 

Iva Bryknarová: není to pravda, je tu stále jen varianta se zasypáním svahu. A 

nemyslím si, že tento nápad má až tak příznivou odezvu. Projekt se asi 20x 

upravoval a nebyl vůbec projednaný s veřejností. Nebyl doplněn v takovém rozsahu, 

abychom vůbec byli schopni zahájit řízení a seznámit s tím dotčené účastníky řízení. 

Do fáze zveřejnění jsme se nedostali, protože jsme se nepohnuli přes technické 
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záležitosti jako je dohoda s památkáři, s životním prostředím, SČVaK, napojení 

veřejného osvětlení a další věci. To nebyli schopni Moloarchitekti zúřadovat.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: na jak dlouho vidíte odstranění vad? 

 

Iva Bryknarová: s tím, jak se stále mění projekt, se mění stanoviska dotčených 

orgánů, jen památkáři podali už čtvrté stanovisko. Vady jsou technického 

charakteru, projekt je potřeba dopracovat. Na stavebním úřadu leží varianta se 

zasypáním ½ Malého rynku hlínou.  Jinou variantu stavební úřad neviděl. Zda tuto 

variantu bude chtít současné vedení realizovat, nevím. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: ráda bych, aby se to vyřešilo a o tom, jak bude Malý 

rynek vypadat, rozhodoval někdo, kdo tomu rozumí a má odborný názor.  

 

Mgr. František Lufinka: do diskuse se hlásí Ing. Mach, který není občanem města 

Železný Brod.  Proto o jeho vystoupení nechávám hlasovat. 

 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

Ing. Daniel Mach:   

1) k Malému rynku existuje usnesení Rady města, jak má být vydlážděno či kde 

budou umístěny lavičky.  

2) přijde mi logické mít nejprve hotovou dokumentaci a z toho pak vyzobávat 

jednotlivé detaily. 

3) od února komise pro vzhled města žádala starostu o vyjádření k dokumentaci. 

 

Mgr. František Lufinka: tuto dokumentaci jsem neobdržel. 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o průběhu projektových prací a 

správního řízení na akci „Malé náměstí v Železném Brodě“ 

 

 

3.4) Fond na zlepšení úrovně bydlení 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: nová pravidla Fondu na zlepšení úrovně bydlení nahrazují 

fond Naše fasáda. Došlo k výraznému navýšení účelu, na který je možno půjčky 

čerpat. V letošním roce čerpal půjčku pouze jeden žadatel, proto je v návrhu možnost 
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využití i na další účely než jen na fasády. Jsou nastaveny různé hranice výše půjčky a 

různé délky splatnosti.  Nejdelší splatnost je u obnovy fasád domů starších 15 let, a 

to na 7 roků, ostatní lhůty jsou 5 let.  Jednotlivé druhy půjček lze kumulovat 

maximálně do výše 300 tisíc pro 1 žadatele. Půjčky lze čerpat do výše 3,600.000 Kč.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: do půjček je zařazena výměna panelového jádra, kam lze 

zahrnout i kuchyň.  Nelze to do pravidel doplnit? 

 

Miloš Havlík: nábytek zařadit nelze, při výměně celého jádra platíme spoluúčast. 

 

Ing. Miloslav Louma: vyřadil bych instalaci solárních panelů, přijde mi to jako 

nadstandard, spíš bych se věnoval fasádám. Prioritnější pro mě je prodloužení doby 

splatnosti fasád na 10 let a jít pod 1 %.  

 

Mgr. František Lufinka: instalace solárních panelů se týká ohřevu teplé vody 

v domě, nikoliv odvádění el. energie do sítě. Je to snížení nákladů, v energetické 

situaci státu to má opodstatnění.  

 

MUDr. Irena Lufinková: rozšíření druhu půjček vítám, tato nabídka alespoň zvedne 

čerpání. 

 

Mgr. Ivan Mališ: návrh na rozšíření druhu půjčky vyšel z hospodářské komise, 

vyplynul z reakcí občanů, byla snaha rozpohybovat využití fondu a zvýšit portfolio. 

 

Ing. Miloslav Louma: navrhuji pro půjčku na fasádu, výměnu oken a opravy a 

obnovy střech úrok 0,5 %. 

 

Ernesto Malafarina: u výměny elektroinstalace navrhuji snížení lhůty splatnosti na 3 

roky a u úprav komínového tělesa na 2 roky.  

 

Zastupitelé hlasovali o obou návrzích současně. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje 

a) pravidla pro vytvoření a použití Fondu na zlepšení úrovně bydlení na 

území města Železný Brod v upraveném znění 

b) vyhlášení výběrového řízení pro žadatele o půjčku z Fondu na zlepšení 

úrovně bydlení na území města Železný Brod v rozsahu čl. IV. schválených 

pravidel s tím, že uchazeči mohou podávat žádosti v období od 1. 1. 2016 do 

31. 3. 2016 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, 

Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, 

RNDr. Martin Smola) 
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0 proti 

1 zdr. (Mgr. Tomáš Hartl) 

 

 

4) Nemovitosti 

 

4.1) Zřízení věcného břemene 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: při stavbě Terminálu byl na tento pozemek u nádraží 

Českých drah umístěn chodník a veřejná zeleň. V této části pozemku je však uložen 

komunikační kabel pro České dráhy, a proto prodej pozemku není reálný. Po dohodě 

s Českými drahami je navrženo zřízení věcného břemene za jednorázovou úhradu ve 

výši 10 tisíc Kč + DPH.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene na 

části pozemku parc. č. 3305/1 v k. ú. Železný Brod mezi Českými drahami, 

a.s., IČ: 70994226 a Městem Železný Brod, IČ: 00262633 ve smyslu osobní 

služebnosti, spočívající v právu: 

– zřízení, provozování, oprav a údržby stavby „Terminál Železný Brod – 

přestupní uzel u nádraží ČD“  

– provádět úpravy za účelem obnovy, výměny a modernizace stavby, 

včetně jejího odstranění 

– vstupovat, vjíždět na dotčenou nemovitost  

věcné břemeno – služebnost se zřizuje za jednorázovou úhradu ve výši 10 000 

Kč + 21% DPH 
 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

4.2) Kupní smlouva - Terminál 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: po vybudování otočky autobusů na pozemku Českých drah 

byla stavba geometrickým plánem zaměřena a pozemek je nutné převést do majetku 

města. Kupní cenu pozemku již zastupitelstvo schválilo 8.6. tohoto roku, ale nebyl 

schválen převod a kupní smlouva. Částka byla stanovena na základě znaleckého 

posudku, celková cena včetně DPH činí 417.450,- Kč. Tato suma nebyla zohledněna 
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v rozpočtu města, protože tam nebyla uvedena. Z toho důvodu byla zařazena do 

rozpočtové změny spolu s dalšími 2 malými pozemky. 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje 

1) odkoupení pozemku parc. č. 3305/9- ostatní plocha o výměře 1339 m² v k. ú. 

Železný Brod za cenu 345 000 Kč + 21% DPH, tj. 417 450 Kč vč. DPH od 

Českých drah a.s., Nábřeží L. Svobody 1222, 110 15 Praha 1 , IČ: 70994226, 

2) uzavření kupní smlouvy na pozemek parc. č.  3305/9 – ostatní plocha o 

výměře 1339 m², k. ú. Železný Brod mezi Městem Železný Brod, IČ: 00262633, 

sídlo: náměstí 3. května 1, Železný Brod a Českými drahami, a.s., Nábřeží L. 

Svobody 1222, 110 15 Praha 1, IČ: 70994226, kupní cena byla stanovena ve výši 

345 000 Kč + 21% DPH tj. 417 450 Kč vč. DPH 
 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

4.3) Koupě pozemku ppč. 1443/3 a 1492/70 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: jde o dva pozemky od Lesů ČR.  První souvisí s pozemkem 

koupeným od Českých drah a patří přímo ke stavbě oddělené od pč. 1492/2 a druhý 

pč. 1443/3 je malý pozemek je na Záskalí, který zůstal po prodeji pozemku 1443 

z Lesů ČR s.p. do soukromého vlastnictví. Je to zbytková parcela o výměře 28 m2, 

na níž se nachází část asfaltové komunikace. Jedná se o narovnání stavu. Pozemek 

u Terminálu má výměru 925 m2 a cena je 29.600,- + 21 % DPH.  Pozemek v Záskalí 

má výměru 28 m2 a cena činí 896,- Kč. DPH nebude v tomto případě vyměřeno, 

protože se jedná o starší stavbu. Celková cena za oba pozemky činí 35.816,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje   

1) odkoupení pozemků parc. č. 1443/3 v k. ú. Železný Brod za cenu 896 Kč 

a pozemku parc. č. 1492/70 v k. ú. Železný Brod za cenu 29 600 Kč + 21% 

DPH, tj. 35 816 Kč od Lesů ČR, s.p., Hradec Králové, Přemyslova 1106/19, 

Nový Hradec Králové, IČ: 42196451,  

2) uzavření kupní smlouvy mezi Městem Železný Brod, IČ: 00262633, náměstí 

3. května 1, Železný Brod a Lesy České Republiky, s.p., Hradec Králové, 

Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, IČ: 42196451 na odkoupení 
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pozemků parc. č. 1443/3 za cenu 896 Kč a pozemku parc. č. 1492/70 za cenu 

29 600 Kč + 21% DPH, tj. 35 816 Kč vč. DPH, vše v k. ú. Železný Brod 
 

14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

4.4) Přijetí daru 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: v dubnu 2015 jsme jednali o daru. Materiál byl odložen, 

protože na něj byly dva právní názory, a to od firmy Spolak a JUDr. Motlíka, podle 

něhož vzniklo předkupní právo spoluvlastníkovi druhé poloviny pozemku. Přestože 

společnost Spolak tvrdila, že předkupní právo nevzniklo, bylo posečkáno na 

uplynutí lhůty 6 měsíců od nabytí nemovitosti a materiál je opět předložen 

zastupitelstvu. Pozemek souvisí s městskou parcelou v oblasti Šibeňáku. 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje  

1) bezplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti 1/2 z celku pozemku 

parc. č. 2573 – ostatní plocha, neplodná o celkové výměře 54 m² v k. ú. 

Železný Brod do majetku Města Železný Brod,  

2) darovací smlouvu na převod 1/2 z celku pozemku parc. č. 2573 v k. ú. 

Železný Brod  
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

1 zdr. (PaedDr. Milada Motlíková) 

 

 

 

5) Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 

 

Ernesto Malafarina: počítá se s rozšířením kanalizace v ulici Horecká? 

 

Mgr. František Lufinka: pokusíme se dohledat, zda k tomu existuje nějaká 

dokumentace a v jakém je to stavu. 
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Mgr. Martin Řehák: pokusíme se, aby to SVS zařadila do plánu. 

 

Ernesto Malafarina: u pekárny Šumava chybí přejezd pro kočárky a vozíčkáře. 

 

Mgr. František Lufinka: tohoto problému jsme si vědomi, ale chodník v těchto 

místech vůbec neprocházel rekonstrukcí. Pokud by se chodník u pekárny rozšířil, 

nevyjde rádius vozovky na to, aby se zde stočil autobus a nákladní vozidla. 

 

Ernesto Malafarina: u dilatační spáry na mostě je ostrá hrana, kterou by bylo vhodné 

zbrousit. V Jizeře zůstaly 4 armovací dráty, pravděpodobně ze starého mostu.  

 

RNDr. Martin Smola: ve směrnici na byty byla změněna podmínka 3 let zaměstnání 

v Železném Brodě, což mi nepřijde motivační, aby se sem někdo přistěhoval. 

 

Mgr. Ivan Mališ: byla zde disproporce 3 roky trvalého pobytu a 1 rok zaměstnání, 

která znevýhodňovala občana, který zde 3 roky bydlel, oproti tomu, kdo zde 

pracoval. 

 

Ing. Miloslav Louma: na příští zastupitelstvo požaduji připravit diskusi 

k plánovaným investičním akcím na rok 2016. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: co je nového se ZUŠ? 

 

Mgr. František Lufinka: opustili jsme variantu Exathermu, proběhla schůzka 

v Domově mládeže, paní ředitelce se prostory líbí. 25.11. proběhne jednání 

s vlastníkem, kterým je Kraj. Ideální ½ budovy nelze odkoupit, nabízí se varianta 

dlouhodobého pronájmu alespoň na 10 let, na niž lze čerpat dotaci. Prvotní reakce 

paní ředitelky byla dobrá, objekt je v příznivém stavu. Jsou zde ubytování 4 sociálně 

slabí obyvatelé, které bychom v případě dohody museli vyřešit. Sanace současné 

budovy ZUŠ by musela být provedena ze silnice a náklady se pohybují mezi 6 – 8 

miliony korun. Vhodnější varianta je prodej.  

 

André Jakubička:  

 nejsem příznivcem přesunu. Kraj by byl rád, že se objektu zbaví. Dalo by se 

vyjednat, aby jej bezúplatně převedl na město.  

 mám požadavek na posekání Těpeřské stráně, která zarůstá náletem. 

 probíhají jednání s SVS o přípojkách v Těpeřích? 

 

Mgr. František Lufinka: vodovod byl převeden do pronájmu SVS, ta tvrdí, že není 

její. Řada lidí se nechce připojovat ze starého řadu, ale podmínkou SVS je, že se 

připojí všichni, protože v případě, že by zůstalo pouze několik domů na starém řadu, 

nejsou schopni zajistit kvalitu vody. Nová přípojka není problém, ale SVS vodovod 

spustí pouze za podmínky, že se připojí všichni. 
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André Jakubička: doporučuji jim připomenout slib, že budou přípojky probíhat 

v roce 2015, a že SVS zajistí vyasfaltování na své náklady. 

 

Iveta Polejová: nová přípojka není problém, pár domů ze starého řadu lze připojit, 

ale více než 50 % objektů je napojeno z jiné strany původního vodovodního řadu, což 

je problém. To by znamenalo udělat novou projektovou dokumentaci, nové stavební 

povolení a do toho SVS jít nechce. 

 

André Jakubička: požaduji zveřejňovat a archivovat zápisy z komisí a výborů. 

 

Mgr. František Lufinka: tento požadavek necháme prvotně projednat ve výborech a 

komisích. 

 

Mgr. Ivan Mališ:  

 na základě diskuse v minulém ZM ke kompostérům jsem si vyžádal odborné 

vyjádření. Vzhledem k době udržitelnosti 5 let byly vybrány kompostéry 

silnější, protože levné a méně kvalitní by tuto dobu nemusely vydržet. 

V žádosti o dotaci jsme dosáhli na přední příčky bodového hodnocení. Co se 

týče auta pro TS, mohly by se finanční prostředky objevit již za 2 – 3 týdny. 

Nevím, jaká je lhůta pro splatnost faktury, ale je možné, že ani nebudeme 

muset TS půjčku poskytnout. Vysoutěžené vozidlo je nejlepší, jaké se 

v současné době v EU prodávalo v dané kategorii. Využila se poslední 

možnost na nákup vozidla. 

 Máme k dispozici předběžnou zprávu ze sezony koupaliště 2015. Bylo 

otevřeno 47 dní z 66. Vybráno bylo 445.050,- Kč, oproti v rozpočtu 

plánovaným 400 tisícům. Jako novinka byla zařazena služba bezplatné Wi-Fi, 

na zkoušku byla prodloužena pracovní doba do 20. hodin. Obě tyto novinky 

se setkaly s pozitivním ohlasem. Největším problémem je sehnat plavčíky. 

Provozní náklady činily 577 tisíc korun, v rozpočtu máme 740 tisíc, které 

budou vyčerpány na rekonstrukci rozvodu pitné vody a pánských toalet. Pro 

příští rok bude návrh na navýšení ceny vstupného 

 na příští ZM chystáme předběžnou zprávu o stavu lesů ve vlastnictví města 

 

 

6) Přehled usnesení 

 

Návrh usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 

Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  

 

 

7) Závěr 

 

Starosta města ukončil zasedání v 18:55 hodin. Termín příštího zasedání 

zastupitelstva města je 14.12.2015. 
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Zapsala: Věra Brunclíková  

 

 

 

Ověřitelé:                                    Místostarosta:             Starosta města: 

 

PaedDr. Milada Motlíková      Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           

 

 

Ing. Miloslav Louma 


